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Helyben

Tisztelt Elnők Asszony!

,,Hogyan képviseli az Ifjúsági Családügyi, Szociális és Esélyegyenlőségi Miniszter az
ifjúság és a családok szociális érdekeit és esélyegyenlőségét?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Göncz Kinga Ifjúsági, Családügyi, Szociális és
Esélyegyenlőségi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Ez év késő tavaszán a szülők és az alkalmazottak megdöbbenve értesültek arról, hogy a
Nemzeti Család és Szociálpolitikai Intézetet az Ön által vezetett minisztérium megszünteti . Ez
a döntés mind a családok, mind a szakma számára érthetetlen és elfogadhatatlan . Az Intézet
2000-ben lépett a Bölcsődék Országos Módszertani Intézetének helyébe, folytatva azt az
európai színvonalú munkát, amely Svédországtól Angliáig tekintélyt és elismerést vívott ki a
pedagógusok körében . A gyermekeket bölcsődés kortól az iskolába lépésig integráltan nevelik
sérültek és nem sérültek, korosztályos csoportokban tanultak egymásra figyelni és segíteni .

Tisztelt Miniszter Asszony!

•

	

Igaz-e, hogy az intézményt bezárják?

•

	

Mi az oka annak, hogy erre a döntésre, azaz az intézmény bezárására sor kerül?

•

	

A költségvetés nem biztosít elég forrást a működéshez? Ha ez az ok miért nem lehet

más területről, akár tárcán belül is, forrásokat is átcsoportosítani? Igaz-e, hogy az

eddigi 25 ezer forint térítési díjat 50 ezer forintra emelik? Ön szerint ez a térítési díj

milyen módon szolgálja a rászoruló családok támogatását és a hátrányos helyzetű

gyermekek esélyegyenlőségét?

•

	

Mi lesz a bezárást követően az ott dolgozó szakemberekkel és munkatársaikkal?

•

	

Folytathatják-e munkájukat közösen egy másik intézményben?

kérdés



• Meghallgatták -e, megkérdezték-e az ott dolgozókat a döntés meghozatala előtt, vagy

csak a kész tényeket ismerhették meg?

•

	

Mi lesz a sorsa a megyei jogú városokban működő módszertani bölcsődéknek?

•

	

Ki látja el ezen túl a bölcsődék szakmai irányítását és felügyeletét?

•

	

Igaz-e, hogy a nagy múltú Intézet dolgozói legfeljebb egyesületi formában láthatják el

eddigi munkájukat?

•

	

Mi lesz azokkal a dolgozókkal, akik ezt a változást nem fogadják el?

•

	

Mi volt szakszervezet álláspontja erről a döntésről, mikor és ki egyeztetett az

érdekképviselettel?

•

	

Igaz-e, hogy a szülők petícióval fordultak Önhöz, amelyre a mai napig nem kaptak

választ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . július 26.

Bernát kó
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